



2019 年 中国超级跑车锦标赛 第三站 上海
2019 China GT Championship (ShangHai)

签发 From : 赛事仲裁委员会 The Stewards

公告文件编号 : 08

主送 To : 所有参赛者及车手 All Competitors

Bulletin Number : 08

赛事仲裁委员会通告所有 GT4 组的参赛者: Please be informed of the following:

在 2019 年 6 月 29 日 中国超级跑车锦标赛 – 上海站 GT4 组第五回合决赛 11:58, 红旗终止比赛且因为安全原因未恢复, 完成比赛的时间不足决赛时长的 75%, 故根据规则 7.5.2 条款, 中国超级跑车锦标赛 – 上海站 GT4 组第五回合决赛积分为 50%。

With regard to Race 5 of GT4 Class at the 2019 China GT Championship (Shanghai), the race was red flagged at 11:58am on June 29 2019 due to safety reasons. As the race did not reach 75% of the scheduled duration, 50% of the points will be awarded for Race 5 of GT4 Class as per Art. 7.5.2.

7.5.2 无论任何原因(包括第 41 条款), 如果赛事安排未能完整完成, 积分将按以下方法计算:

For whatever reason (Article 41 included), should the race not complete its full duration, the points will be awarded as follows:

至少完成比赛的 75%=100%积分	At least 75% of the scheduled duration= 100% points
至少完成比赛的 50%=50%积分	At least 50% of the scheduled duration= 50% points
不足比赛的 50% =0%积分	Less than 50% of the scheduled duration= 0% points
未完成比赛的=0%积分	Failing to complete the race = 0% points

陆鸣尧
Chief Steward

Rikki Dy-Liacco
Steward

Gordon Goh
Steward

日期 DATE: 2019 年 6 月 29 日

时间 TIME: 18:00

抄送: Copy To
 1.车队 Team 2.官方公告栏 Bulletin
 3.技术代表 Technical 4.计时中心 Timing

